
ÅRSBERETNIG HEIAS VENNER 2019.

Styret har i perioden bestått av følgende:

Leder John Viktor Eriksen. 95842170.

Nestleder og kasserer Tormod Nyqvist. 93008829.

Sekretær Gunn Solveig Johnsen. 92256565.

Styremedlem Roy Solem. 91579013.

Varamedlem Rolf E. Christiansen 69344468.

I perioden er det holdt 1 årsmøte (med bedre fremmøte enn på flere år) og 1 
styremøte. Den 11. april hadde leder med seg 2 av medlemmene til Heia. Alt så greit 
ut. Johnny tok seg av høstturen i august og fikk med seg 4 stk. ut. Han hadde 
kunngjort turen 2 ganger i Fr.stad Blad. Det ble vasket og ryddet i hytta. Søppel ble 
plukket og hvit varde malt. Det har vært fremmet ønske om å kjøpe inn egen båt for 
bruk til og fra Heia. Dette har styret avlått. Ny papp på taket er bestilt, men ikke 
kommet på plass. Men taket er tett. Vi har søkt styret i Nasjonalparken om å få 
fjernet steiner i havna. Vi fikk avslag og anket, men avslaget ble endelig. Ingen ting 
skal endres (les vedlikeholdes) i Nasjonalparken. Når jeg (leder) besøkte Heia for 65 
år siden, kunne min far gå helt inn i havna med en snekke på 25 fot. I dag kommer 
envanskelig inn med en robåt. Siden mye av vår økonomi og tid går med til drift av 
foreningen, fremmer styret et forslag på nye forenklede vedtekter til årsmøtet. Skal vi 
drive med foreningsarbeide eller vedlikeholde hytta og nødblusset? Mange av 
medlemmene har byttet e-postadresse og annet uten å melde fra til oss slik at det er 
mange vi ikke når fram til. Regnskapet viser at vi har en bra økonomi.


